
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde torsdag 

den 15. november kl. 18.30- 20.30 

 
                                          
 

 

 
STED: Hjallerup Skole, personalerummet SFO´en 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ Afbud Christoffer Mariegaard LBO FL  
Malene Frølund               HJ Afbud Rasmus Kyvsgaard FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL Afbud Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   
Rikke Marie Boe FL Afbud Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL  Helle Faber KL  
Gitte Elisabeth Berg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL     
Elever:      
 FL  Pia Bering   
Victoria Engsig Christoffer-
sen 

HJ  Hans Jørgen Bæk   

Mille Hovaldt KL Afbud    
 
 
 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 

 
 

 
Der var ingen spørgsmål til det udsendte 
referat. 
 



Side 2 

 

 
2. Tema.  

Orientering om SFO´en. 
Arbejdet i skolebestyrelsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2. Tema 
Pia fortalte om SFO’erne i Distrikt Hjalle-
rup. 

- Gennemgik fordele/ulemper ved 
de forskellige størrelser som 
SFO’erne i har distriktet 

- Gennemgang af ferieaftalen for 
SFO’erne, hvor Klokkerholm SFO 
lukkes nogle uger af året og bør-
nene i disse uger skal møde i 
Hjallerup SFO i stedet. Ferieafta-
len skal evalueres i december. 

- For at give rum til pædagogisk 
sparring samles pædagogerne på 
tværs af SFO’erne nogle gange i 
løbet af året 

- I arbejdet med børnene er der 
lagt vægt på, at tiden i SFO’en 
betragtes som en del af børnenes 
fritid – derfor skal børnene støttes 
i de aktiviteter, som de har lyst 
til/er motiverede for 

- Pædagogisk arbejdes der blandt 
andet med ICDP, PA-analyse og 
relationscirklen 

- De pædagoger som er med i sko-
len arbejder også en del med Mi-
nUddannelse 

- Der er fokus på samarbejdet mel-
lem lærere og pædagoger for de 
pædagoger som er med i skolen 

 
Der var opklarende spørgsmål til oplæg-
get. 
 
BÆK gennemgik planen for det kom-
mende arbejde i skolebestyrelsen. Der 
er planlagt er arbejdsmøde d. 5. februar 
2019 i tidsrummet 16.00-21.00 med 
spisning kl. 18.00. På mødet skal der 
arbejdes med: 

- Forventningsafstemning 
- Hvordan vil vi arbejde med vores 

principper fremadrettet 
- Inddragelse af elever, forældre og 

personalet – herunder drøftelse af 
et elevråd i distriktet 

- Skolebestyrelsens årsberetning 
- Hvordan kan vi gøre møderne i 

skolebestyrelsen mere inddra-
gende 

- m.m. 
              



Side 3 

 

3. Elever. 
Hvis der er valgt elevrådsrepræsentanter, så 
tager vi det. 

 

 
3. Elever 
Der er valgt ny elevrådsformand på 
Flauenskjold Skole – det blev Simon 
Rishøj. 

      
4. Sager 

 
Udlevering af skolebestyrelsens håndbog. 
(har alle fået) 
 

 
 

Få lavet aftale om hvor vi vil holde møde med 
børne- og skoleudvalget og hvilke punkter vi vil 
have på dagsordenen, 
Der er flere gode argumenter for at holde det på de 
forskellige matrikler. 

- Ombygningen i Flauenskjold 
- K. klassens lokale forhold 
- Observatorium i Hjallerup 
- Faglokaler generelt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
”Bring your own devise” 
Forslag til skrivelse. (Bilag kommer senere) 

 
 
 
 
 
 
 

  
4. Sager 
 
Udlevering af skolebestyrelsens håndbog 
Alle har fået skolebestyrelsens håndbog 
 
 
 
Få lavet aftale om hvor vi vil holde møde 
med børne- og skoleudvalget og hvilke 
punkter vi vil have på dagsordenen 
 
Besøget er delt op i flere møder: 
 

1) Møde mellem udvalget og repræsen-
tanter fra skolerne på Flauenskjold 
Skole. Kl.14.00. 
Et emne kan være vores vejlederkul-
tur. 

 
 
2) Derefter møde på Klokkerholm Skole 
3) Kl.15-16 

 
4) Møde mellem skolebestyrelsen og 

udvalget på Klokkerholm Skole kl. 
16-17. 

a. Præsentation af vores vision 
for Distrikt Hjallerup, herun-
der: 

i. K-klassen 
ii. Faglokaler 
iii. Èn overbygning to 

matriklerOverbygning 
iv. Computere i skolen 

(elever/personale) 
 
Vores tilgang til emnerne skal være, hvor-
dan vi gerne vil udvikle ovenstående emner i 
distriktet, så vores forhold passer til de krav 
der er i undervisningen – det skal ikke være 
en klagesang. 
 
”Bring your own devise” 
Hans Jørgen og Helle Faber har skrevet et 
forslag til skrivelse vedr. ”Bring your own 
device” 

- Forslag om at klasselokalerne vi bli-
ve låst af skal slettes. 

- Der bliver rettet til, således at det er 
5.-9. årgang der spørges ift. at med-
bringe sin egen computer 

- Det skal tilføjes, at der er mulighed 
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          Evt. Gennemgang af princip vedr. mobiltele- 
          foner.  
          Alle vores vedtagne principper er med som bilag. 
 

 
 
 

 
 

5. Meddelelser 
 

Orientering om forventet regnskab 2018 
 
 
 
 
           Personalesituationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Nyt fra LBO/SFO 
 
 
 
 
 
 
 
           Formanden. 
           (orientering fra rådgivende organ)  

for at få vejledning til køb af devise 
hos skolens IT-vejleder, da der ikke 
er krav om det allernyeste udstyr 

 
Der var enighed om, at det er en meget 
kompakt skrivelse. Birgitte Lorentzen tilbød 
at hjælpe med at rette skrivelsen til. 
 
 
Evt. gennemgang af princip vedr. mobil-
telefoner 
Der var en kort drøftelse af princippet vedr. 
mobiltelefoner. 
Der var enighed om at involvere eleverne, 
forældrene og personalet i revisionen af 
princippet. 
 
 
5. Meddelelser 
 
Orientering om forventet regnskab 2018 
Det ser ud som om regnskabet går i nul for 
regnskabsåret 2018. Det ser ikke ud til, vi 
kommer ud med et overskud. 
 
 
Personalesituationen 
Hjallerup Skole 
Vi har en medarbejder, som er blevet lang-
tidssygemeldt – forventeligt frem til omkring 
sommerferien. Vi har haft ansættelsessam-
taler i dag, hvor vi har ansat en vikar. 
 
Flauenskjold 
Der er en medarbejder, som er sygemeldt til 
efter jul. Hvor der skal ansættes en vikar ind 
i den pågældende stilling. 
 
Klokkerholm 
Toiletterne er ved at være færdige, der er 
indvielse på mandag d. 19/11-2018. 
Det er lykkedes at komme igennem med en 
totalrenovering af madkundskab, hvilket der 
er stor tilfredshed med - til gengæld kommer 
renovationen til at vare frem til april 2019. 
 
 
Nyt fra LBO/SFO 
På sidste møde gennemgik vi høringssvaret 
vedr. omstrukturering af dagtilbudsområdet. 
Der er endnu ikke truffet nogen afgørelse, 
men der er ønske om en  yderligere belys-
ning af området. 
Der træffes ikke beslutning før forskellige 
konsekvenser er yderligere belyst. 
 
Formanden 
Intet nyt. 



Side 5 

 

6.   Eventuelt. 
           

Hans Jørgen fortalte, at observatoriet er 
ved at blive sat op på Hjallerup Skole. 
 
Husk at ligge et link ud med referatet til 
alle forældre. 
 
Det er vigtigt at være sikker på, at alle 
interessenter i skolen informeres om de 
principper der vedtages i skolebestyrel-
sen (elever, forældre og personale).  

       Møde med børne- og skoleudvalget den 4. 
       december.    
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       mandag den 10. december i  
       Klokkerholm.  

Der var forslag om at ligge det næste 
skolebestyrelsesmøde i forlængelse af 
mødet med børne- og skoleudvalget d. 
4/12-2018. 
Skolebestyrelsesmødet kommer til at 
ligge kl. 16.00-18.30 herefter spisning. 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


